
Skellefteå Bridgeklubb  

 
Verksamhetsberättelse 2017-07-01--2017-12-31 

 

Styrelsen för Skellefteå Bridgeklubb kan för verksamhetsåret avge följande 

verksamhetsberättelse. 

Styrelse 

● Eva-Britt Blomkvist,  Ordförande 

● Gerry Lindh,  Kassör 

● Kurt Eklund,  Sekreterare 

● N-G Nilsson, Ledamot, Vice Ordförande 

● Lars-Göran Blomkvist, Ledamot 

● Lars Bodén, Ledamot 

● Roger Nilsson, Suppleant 

● Olle Ivert, Suppleant 

 

Styrelsen har under perioden haft 3 protokollförda sammanträden. 

 

Klubbens representant i VBF har varit Kjell Andersson. 

 

Medlemsantal i Svenska Bridgeförbundet 2017-12-31 var 73 st. 

 

Tävlingsresultat under året: 

 
Melker Fransson     1:a  Handikapptävling Bridgefestivalen 

Mylene Encontro - Ann-Katrin Vikström  1:a  DM-damer 

Kjell Andersson - Stefan Andersson  5:a  Oktoberträffen 

 

Under året har klubben varit representerade i Allsvenskan div 3 av lag Vikström, lag Kjell och lag 

E-B.  

 

Skellefteå Bridgeklubb stod som arrangör av div 3 1:a omgången 2017-09-02, som spelades i vår 

klubblokal.  

 

Oktoberträffen spelades på Mobacken. Café Mobacken skötte servering av mat och fika. 

 

Div 4 arrangerades i samarbete med Norsjö. Serien spelades med 5 lag, 3 från Skellefteå och 2 

från Norsjö. Segrare blev Skellefteå BK, lag FOTO.  

 

I de tävlingar klubben har arrangerat har medlemmar ställt upp och hjälp till utan att ta någon 

ersättning. 

 

 

 

 

 

 

 



Klubbmästare 

 
Barbro Forsmark-Sören Forsmark  KM-mixed 

 

Den planerade tävlingen KM-damer kunde inte genomföras med anledning av att det bara fanns 

ett dampar till start. 

 

Material 

 
Under perioden har 6 spelbord fått ny duk. Vi har köpt mer hårdplastbrickor och vi har utrustat 

stolarna som har stålstativ med gummifötter. 

 

Ekonomi 
 
Ekonomin är under kontroll. Resultat och balansräkning redovisas separat. 

 

Kursverksamhet 
 

Under hösten/vintern har en nybörjarkurs hållits med Torbjörn Utterström som kursledare. 

Kursen, spelet dagtid på tisdagar, gubbdagis och en analysgrupp, i syfte att studera spelade 

brickor, har alla bedrivits i samarbete med SISU.  

 

Övrigt 
 

Vi har fortsatt att arbeta med att så många som möjligt skall göra något. Det arbetet har varit 

positivt och många har gjort ett bra jobb. 

 

 

Styrelsen tackar för förtroendet under det gångna verksamhetsåret och hälsar alla medlemmar 

välkomna till en ny säsong. 

 

 
 Skellefteå februari 2018 

 

 

____________________________  ______________________  

Eva-Britt Blomkvist  Gerry Lindh    

 

 

______________________ ______________________ _____________________ 

Kurt Eklund  N-G Nilsson   Lars-Göran Blomkvist 

 

 

_____________________ _______________________ _______________________ 

Lars Bodén  Roger Nilsson   Olle Ivert 

 

 


